
Protokół nr 27/I/2018 
DPr-BRM-II.0012.11.1.2018 

 
posiedzenia Komisji Statutowej 

Rady Miejskiej w Łodzi 
z dnia 24 stycznia 2018 r. 

 
I. Obecność na posiedzeniu 
1. Członkowie Komisji: 

- stan......................... 5 osób, 
- obecnych................ 5 osób. 
 

2.  Zaproszeni goście - według listy obecności. 
Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do nin. protokołu. 
Zaproszenie na posiedzenie stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu. 

 
II. Proponowany porządek posiedzenia 

1. Przyjęcie protokółu posiedzenia nr 26 Komisji. 
2. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2017 rok. 
3. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2018 rok. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie nadania statutu 

Szkolnemu Schronisku Młodzieżowemu w Łodzi przy ul. Legionów 27 – druk 
nr 4/2018. 

5. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

III. Przebieg posiedzenia i ustalenia 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji pani Karolina Kępka, która 

powitała zebranych. Następnie Pani Przewodnicząca przedstawiła zebranym proponowany 
porządek obrad. 

Komisja jednomyślnie przyj ęła porządek posiedzenia. 
 
Ad. pkt 1: przyj ęcie protokółu posiedzenia nr 26 Komisji. 
Za przyj ęciem ww. protokołu głosowało 5 osób, przeciw — nikt, nikt również 

nie wstrzymał się od głosu. 
Komisja przyj ęła zatem ten protokół. 
 
Ad. pkt 2: przyj ęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2017 rok. 
Przewodnicząca Komisji pani Karolina Kępka przedstawiła zebranym projekt 

sprawozdania (załącznik nr 4 do protokołu). 
Nie zgłoszono uwag do powyższego projektu. 
Za przyj ęciem tego sprawozdania głosowało 5 radnych, przeciw nie głosował 

nikt, nikt równie ż nie wstrzymał się od głosu. 
Komisja przyj ęła więc sprawozdanie ze swej działalności za 2017 rok. 
 
Ad. pkt 3: przyj ęcie planu pracy Komisji na 2018 rok. 
Przewodnicząca Komisji pani Karolina Kępka omówiła projekt planu pracy 

(załącznik nr 5 do protokołu). 
Nie zgłoszono pytań, ani głosów w dyskusji. 
Za przyj ęciem planu pracy Komisji na rok przyszły głosowało 5 członków 

Komisji, przeciw — nikt, nikt równie ż nie wstrzymał się od głosu. 
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Komisja przyj ęła zatem swój plan pracy na 2018 rok. 
 
Ad. pkt 4: zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 

nadania statutu Szkolnemu Schronisku Młodzieżowemu w Łodzi przy ul. Legionów 27 – 
druk nr 4/2018. 

Dyrektor Wydziału Edukacji UMŁ w Departamencie Spraw Społecznych pani 
Berenika Bardzka przedstawiła zebranym przedmiotowy projekt uchwały (załącznik nr 6 
do protokołu). 

Następnie rozpoczęto fazę pytań i dyskusji. 
Wiceprzewodniczący Komisji pan Maciej Rakowski wyraził pogląd, że użyte w § 9 

pkt 6 statutu Schroniska słowo: „kursokonferencje” jest już trochę anachroniczne – dobrze by 
się więc stało, gdyby zostało ono zastąpione innym określeniem. 

Dyrektor Wydziału Edukacji UMŁ w Departamencie Spraw Społecznych pani 
Berenika Bardzka zwróciła uwagę, że określenie to znajdowało się w statucie od początku 
istnienia Schroniska. 

Pani Dyrektor oceniła ponadto, iż słowo to rzeczywiście może zostać zastąpione 
np. zwrotem: „kursy i konferencje.” 

Przewodnicząca Komisji pani Karolina Kępka pozytywnie oceniła tę propozycję. 
Dyrektor Wydziału Edukacji UMŁ w Departamencie Spraw Społecznych pani 

Berenika Bardzka zgodziła się na wprowadzenie takiej zmiany do powyższego projektu 
uchwały – w drodze autopoprawki. 

Pan radny Sebastian Bulak zadał pytanie, w jaki sposób wybierany ma być 
kierownik Schroniska. 

Dyrektor Wydziału Edukacji UMŁ w Departamencie Spraw Społecznych pani 
Berenika Bardzka stwierdziła, że kierownik tej jednostki sprawuje już swoją funkcję – nie 
zostanie on zmieniony. 

Wiceprzewodniczący Komisji pan Maciej Rakowski zwracając uwagę, że ze statutu 
Schroniska nie wynika, kto powołuje jej kierownika, zadał pytanie, jakie przepisy regulują tę 
kwestię. 

Dyrektor Wydziału Edukacji UMŁ w Departamencie Spraw Społecznych pani 
Berenika Bardzka powiedziała, że kwestie tę reguluje prawo oświatowe – Schronisko 
Młodzieżowe jest bowiem jednostką oświatową. 

Więcej pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
Za pozytywnym zaopiniowaniem tego projektu uchwały głosowało 5 radnych, 

przeciw — nikt, nikt również nie wstrzymał się od głosu. 
Komisja zaopiniowała więc pozytywnie powyższy projekt uchwały Rady 

Miejskiej w Łodzi. 
 
Ad. pkt 5: sprawy wniesione i wolne wnioski. 
Nie zgłoszono wniosków. 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 

Przewodnicząca Komisji 
Protokół sporządził 

  Karolina Kępka 
Marek Wasielewski 


